
 

  

 

 

    

    

    

 Aan de voorzitter van de Stuurgroep 

Verstedelijkingsstrategie Regio Zwolle 

De heer M.P. Dadema 

Zwolsestraat 16 

8101 AC RAALTE 

 

ons kenmerk 404293 

behandeld door  René Sturre 

uw kenmerk   

bijlagen   

  

    

    

Steenwijk,  31 januari 2023   

    

Onderwerp  Reactie regionale verstedelijkingsstrategie  

 

 

 

Geachte heer Dadema, beste Martijn, 

 

Op 29 september hebben wij van u de verstedelijkingsstrategie Regio Zwolle ontvangen. Deze versie 

is door uw Stuurgroep vastgesteld, mede op basis van eerdere reacties van o.a. ons college van B&W. 

Met deze strategie heeft de regio een inhoudelijk gedegen en gedragen visie op onze 

verstedelijkingsopgave gerealiseerd. Wij complimenteren u dan ook met dit bereikte resultaat.  

 

In uw brief geeft u aan welke inhoudelijke aanpassingen u heeft doorgevoerd en waarom. Erkentelijk 

zijn wij dat u aandacht heeft voor, en de strategie heeft aangepast op, het thema mobiliteit voor wat 

betreft de afhankelijkheid van het autogebruik in delen van de regio. Daarmee wordt tegemoet 

gekomen aan een van onze aandachtspunten, zoals verwoord in onze reactie van 26 juli jl. op de 

concept verstedelijkingsstrategie.  

 

In onze reactie op de concept strategie hebben we een aantal aandachtspunten onder de aandacht 

gebracht m.b.t. de thema’s wonen en economie. Gezien de woningbehoefte en de beperkte 

mogelijkheden voor inbreiding in onze kernen hebben we aandacht gevraagd voor uitleglocaties. 

Evenzo hebben we aandacht gevraagd voor extra uitbreidingsruimte voor bedrijventerreinen. Wij zien 

dit als maatwerk dus, waar u in uw brieft terecht naar refereert.  

 

U vraagt ons: 

- De verstedelijkingsstrategie Regio Zwolle te onderschrijven als samenwerkingsproduct van 

de regio, waarmee een brede basis wordt gelegd voor samenwerking en afspraken binnen de 

Regio Zwolle en tussen Rijk en Regio 

- Te verbinden aan de strategie en ons in te spannen om gezamenlijk deze strategie uit te 

werken.  

 

De concept strategie en onze reactie van 26-7 is gedeeld met onze gemeenteraad. Op 15 november jl. 

hebben wij tijdens een werkvergadering de gemeenteraad geïnformeerd over de strategie, de 

bestuurlijke reactie en de eerste uitwerking van de strategie op Steenwijk.  
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Met name vanwege de door u expliciet aangegeven maatwerkoplossingen, voor  uitbreidingsruimte 

voor woningen en bedrijven, onderschrijven wij de strategie als samenwerkingsproduct van de regio. 

Wij spannen ons in om deze strategie uit te werken.  

 

De verstedelijkingsstrategie is, na de besluitvorming door de minister in het BO-MIRT in november jl., 

de basis voor de verdere uitwerking in programmering en het maken van concrete vervolgstappen 

over de uitvoering en de daartoe in te zetten middelen.   

 

Wij kijken daarnaar uit. Temeer daar wij ons nauw verbonden voelen met het ontwikkelprogramma 

karakteristieke stationsomgevingen. Wij willen daar vol voor gaan en herkennen deze ambitie ook bij 

het door u in dit verband opgestelde programmaplan stationsomgevingen. Wij zien in onze 

Spoorzone Steenwijk de mogelijkheid een grote kwaliteitssprong te maken en zullen als eerste stap 

een ambitiedocument hiervoor opstellen.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

Burgemeester en wethouders van Steenwijkerland,  

de secretaris,     de burgemeester,  

 

 

 

 

 

Marco de Graaf    Rob Bats 




